



Public Notice to Residents of St. Croix (McAdam area), Southwest Rural District

Recycling Collection Schedule Change Effective December 9, 2024

Please be advised that beginning December 9, 2024, recycling collection occur on **Mondays every four weeks.**

Additional information:

Recycling guides and calendars: A digital version of the updated recycling guide and collection calendar is available at circularmaterials.ca/southwestrural. A printed copy is also enclosed with this notice.

Questions?

For general inquiries, missed collections, or bin issues, please contact Southern Sanitation at:

- Phone: 506-466-3234
- Email: nantro@xplornet.ca

For program information or additional inquiries, please contact Circular Materials at:

- Website: circularmaterials.ca/southwestrural
- Phone: 1-877-667-2626
- Email (English): customerservice@circularmaterials.ca
- Email (French): serviceclientele@circularmaterials.ca

Thank you for your commitment to recycling and helping to keep the Southwest Rural District a cleaner, more sustainable community!



Avis public aux résidents de Sainte-Croix (Région McAdam) District rural du sud-ouest

Changement à l'horaire de collecte des déchets recyclables à compter du 9 décembre 2024

Veillez noter qu'à compter du 9 décembre 2024, la collecte du recyclage aura lieu le **lundi** toutes les **quatre semaines**.

Informations complémentaires :

Guides et calendriers de recyclage : Une version numérique du guide de recyclage et du calendrier de collecte mis à jour est disponible à l'adresse circularmaterials.ca/southwestrural-fr. Une copie imprimée est également jointe à cet avis.

Des questions?

Pour les demandes de renseignements généraux, les collectes manquées ou les problèmes avec les bacs d recyclage, veuillez contacter Southern Sanitation aux coordonnées suivantes:

- Téléphone : 506-466-3234 506-466-3234
- Courriel: nanthro@xplornet.ca

Pour obtenir des renseignements sur le programme ou si vous avez d'autres questions, veuillez communiquer avec Circular Materials aux coordonnées suivantes:

- Site web: circularmaterials.ca/southwestrural-fr
- Téléphone : 1-877-667-2626 1-877-667-2626
- Courriel (anglais): customerservice@circularmaterials.ca
- Courriel (français): serviceclientele@circularmaterials.ca

Merci de recycler et de faire du district rural du sud-ouest une collectivité plus propre et plus durable !